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DVA OBISKA

KIR1LENKO V GORENJU 

VELENJE, 6. 9. 1972

DANES OPOLDNE JE NAŠO TOVARNO 
OBISKAL ČLAN POLITBIROJA CK KPSZ 
ANDREJ PAVLOVIČ KIRILENKO.

Z družino je včeraj prispel na krajši obisk 
v Slovenijo. Po ogledu naše tovarne, kjer 
se je dalj časa zadržal v obratih in razgo
vorih z vodstvom podjetja, s predstavniki 
delavskega sveta in predstavniki organiza
cije ZK podjetja, si je ogledal tudi Vele
nje.

BOLGARSKI GOSTI V NAŠI TOVARNI 

Velenje, 6. 9. 1972

V Jugoslaviji se mudi na oddihu sekretar 
CK Bolgarske komunistične partije Ivan 
Abadžijev s soprogo ter namestnik načel
nika oddelka za zunanjo politiko in med
narodne zveze CK BKP Konstantin Atana- 
sov s soprogo.

V spremstvu Aca Janovskega, sekretarja 
komisije za mednarodna vprašanja CK ZK 
Makedonije, in predstavniki Skupščine ob
čine Velenje so si v torek, 5. 9. 1972, ob 
lo. uri ogledali TGO Gorenje.

Goste je sprejel Ivan Atelšek, generalni 
direktor Gorenja. Razgovorom pa so priso
stvovali še Jože Herlah, Janez Miklavčič 
in Borut Jenko.

Zanimivo je,da se tov. Abadžijev posebno 
zanima za organizacijo znanstveno razisko
valnega dela in za sodelovanje znanosti in 
proizvodnje na področju industrije, še pose
bej na področju elektronike.

DS bo zasedal jutri

PRED 1. SEJO DELAVSKEGA SVETA 
ENOTE VELENJE

Razpisana je 1. seja delavskega sveta eno
te Velenje, ki bo v petek, 8. 9. 1972, v 
konferenčni sobi restavracije. Za sejo je 
pripravljen obsežen dnevni red.

Člani delavskega sveta enote so prejeli ob 
vabilu še kratko obrazložitev vseh 8 točk 
dnevnega reda. Najprej bodo pregledali 
sklepe zadnje seje, med katerimi omenja
mo nekaj pomembnejših:
- plan proizvodnje za leto 1973,
- perspektivni plan razvoja do leta 1978,
- strokovnim službam se nalaga, da izdela
jo do novembra 1972 program za postopno 
zmanjševanje nočnega dela žena,
- namenska oročitev l.ooo.ooo,- N din 
pri Ljubljanski banki,
- nabava osnovnih sredstev in odobritev 
izgradnje avtobusne postaje pri tovarni.

Na seji bo podano poročilo o gibanju pro
izvodnje v mesecu avgustu. Plan za leto 
1972 je postavi je.. v višini 163,8 milijard 

'starih din. Do konca avgusta smo dosegli 
novo vrednost proizvodnje lo4,8 milijarde. 
V naslednjih štirih mesecih moramo ustva
riti še 59 milijard, da bomo dosegli naš 
plan za leto 1972. Ker se predvideva me
sečna proizvodnja v višini 16 milijard, lah
ko sklepamo, da bo plan lahko tudi prese
žen !

Poročilo o potovanju v ZDA, o razgovorih 
in doseženih rezultatih, bo podal na seji 
generalni direktor Ivan Atelšek.

Člani delavskega sveta bodo na seji odlo
čevali o predvidenem financiranju stano - 
vanjske izgradnje. Predlaga se namensko 
varčevanje za 183 stanovanjski blok. Pri
pravljen je samoupravni sporazum o pris
pevku za izgradnjo primarnih komunalnih 
naprav v naselju Gorica.

Nedvomno imajo vsi predlogi namen pospe
šiti izgradnjo družbenih stanovanj in indi
vidualno gradnjo ter hitrejše reševanje sta
novanjske problematike.

Sklenjenih pogodb za izvoz 35. ooo kom 
električnih štedilnikov v SZ ne moremo iz
vršiti, ker nam Zvezni sekretariat za zuna
njo trgovino ne da izvoznega dovoljenja . 
Dovoljenje nam izpodbija, ker ni bil dose
žen sporazum o delitvi izvoza v SZ z dru - 
gimi proizvajalci. Naše mnenje je, da nam 
dovoljenje pripada.

Z z
Gorenje je mlad kolektiv. Tu je do
sti mladih družin, nastajajo nove. ..

Mnogi od teh mladih ljudi razmišlja
jo o tem, kje bodo stanovali, kako 
organizirali svojo prehrano, kje bo
do njihovi otroci našli svoj kotiček 
v času, ko so starši na delu.

Gorenje je že zdavnaj prisluhnilo 
mlademu človeku. Veliko mladih 
družin se je vselilo v novo, primer
no stanovanje. Še več se jih bo v 
novi blok, eno najmodernejših sta
novanjskih zgradb v Šaleški dolini. 
Gorenje je eno izmed redkih pod
jetij, ki ima odlično in sorazmerno 
poceni družbeno prehrano. Zajtrk, 
malica in kosilo v sodobni restavra
ciji in trgovina v tovarni - to so ve
like pridobitve.

Otroško
varstvo
Zavedamo se, da mlada mati ne mo
re slediti delovnim nalogam s polnim 
uspehom in z občutkom zadovoljstva, 
če jo teži skrb zaradi pomanjkljivo 
organiziranega varstva njenega otro
ka. Če pa je njen otrok v dobrih ro
kah, bo njeno delo boljše, zadovo
ljstvo večje, korist obojestranska.

Pred dnevi so v Velenju začeli z 
gradnjo nove vzgojno - varstvene 
ustanove. Velik delež pri kritju 
stroškov investicijske vrednosti je 
prevzelo naše podjetje. S tem bomo 
pridobili prostore za varstvo I60 o- 
trok naših sodelavcev.

Odločitev prav gotovo ni naletela 
na razumevanje samo v kolektivu , 
pač pa tudi v naši širši sredini.

Posamezni poročevalci na seji pa bodo pri
pravili tudi poročilo o problematiki v zve
zi z novimi predpisi in njihovih učinkih za 
leto 1973,0 predlogu prodajnih pogojev za 
naslednje leto in raznih drugih vprašanjih.



SLAVKO GERATIČ,
VODJA RAZVOJA PROIZVODOV:

NAŠ NOVI USPEH-V PRODAJI

Znova in znova izpopolnjujemo našo "be
lo tehniko" in širimo proizvodni program. 
Tako lahko danes govorimo o našem no - 
vem izdelku, ki ga imenujemo " zmrzoval- 
nik".

Da bi sodelavce seznanili s tem našim no
vim dosežkom v proizvodnji, smo za raz - 
govor prosili Slavka Geratiča, vodjo raz
voja proizvodov.

Informator: Kakšni so naši načrti proizvod
nje?
Geratič: V prvi fazi proizvajamo zmrzo- 

valnike tipa za 345 litrov. Na
to bomo oktobra začeli z izde
lavo manjših skrinj s prostornino 
22o litrov,meseca januarja 1973 
pa bodo na trgu že največje , s 
52o litri prostornine.

Informator: Plan za leto 1973?
Geratič: Že na osnovi današnjih izkušenj 

smo planirali proizvodnjo 7o ti
soč kom zmrzovalnikov v nasled
njem letu.

Informator: Je sedanja proizvodnja že red
na?
Geratič: Sedanje serije smatramo za preiz

kusne. Ta produkcija je namenje
na spoznavanju proizvoda in šola
nju kompletnega kadra - od raz
vojnega in tehnološkega do proiz
vodnega. Seveda so naši interesi

USPEL TURNIR
V MALEM NOGOMETU

PRVI POKAL ENOTI VELENJE

V soboto, 2. IX. 1972, je bil turnir v ma
lem nogometu, ki so se ga udeležile naše 
tovarne: Fecro Slovenj Gradec, Tovarna 
Muta in Gorenje Velenje. Turnir je lepo 
uspel, saj smo videli lep nogomet.

V prvem srečanju sta igrali ekipi Peera in 
enote Velenje. Razigrani Slovenjgradčani 
so že kmalu po začetku prišli v vodstvo z 
zadetkom, ki ga je dosegel Grah. Vodstvo 
na 2 : 0 je povečal Čebulj. V drugem delu 
igralci Gorenja še vedno niso strli obrambe 
živahnih kovačev. K zmanjšanju vodstva 
na 2 : 1 je pripomogel le avtogol Cehner - 
ja. V zadnji minuti pa sta sodnika dosodi
la penal, ki ga je po dveh poizkusih za 
Gorenje realiziral Carli. Končni rezultat 
torej neodločen 2:2.

V drugem srečanju pa sta igrali moštvi To
varne Muta in Fecro Slovenj Gradec. Ma
li in hitri Laure je v prvem delu igre dose
gel dva mojstrska zadetka. Drugi del igre 
je prav tako pripadel igralcem iz Mute , 
ki so Slovenj Gradec premagali s 3:0. 
Tretji gol je dosegel Dobnik.

v zvezi s proizvodnjo zmrzovalni
kov jasni: večje proizvodne zmog
ljivosti, boljša tehnologija in novi 
proizvodni prostori. Vse to je 
sedaj v pripravljalni fazi.

Informator: Kakšna je kakovost skrinj?
Geratič: Kvaliteta je boljša,kot smo priča

kovali. Zmrzovalnik smo osvojili 
na osnovi sodelovanja s francosko 
firmo AVIATIC. Gre torej za nor
malen način izdelave, brez licen
ce. Prav po vzorcih te firme smo 
dosegli precej izboljšav. Tako i- 
ma skrinja zelo sprejemljiv in es
tetski videz.

Informator: Gotovo spremljajo proizvodnjo
težave?
Geratič:Problematika v proizvodnji je nor

malna. Kooperanti se še niso naj
bolje vključili v naša prizadeva
nja.

Informator: Prodaja in tržišče?
Geratič: Artikel je razprodan že pred pri - 

četkom proizvodnje.
Informator: Kljub temu, da jih je na trgu že
dosti?
Geratič: Vendar znamke "Gorenje" še ni 

bilo. Pri prodaji pa vendar imamo 
prednost. To je naš servis. To je 
dinarska prodaja. To je tudi zau
panje potrošnikov do znamk Go
renje. Potrošnik že ima dva, tri 
aparate Gorenje in želi zato ime
ti tudi zmrzovalnik prav iste znam
ke .

Informator: Cena?
Geratič:Sedanji tip ZS 345 velja 4. 374,oo 

din. To je solidna cena, posebej 
še v primerjavi s konkurenco.

Za odločilno srečanje pa so se igralci Ve
lenja dobro pripravili. Proti igralcem Mu
te so zaigrali veliko bolj borbeno in zbra
no. Že v nekaj prvih minutah so dosegli 
dva zadetka in to je verjetno razbilo o- 
brambo igralcev tovarne Muta.

Nadaljevanje je bilo izredno dinamično , 
čeprav se je videlo, kako je bila ekipa 
Mute utrujena(igrala je obe tekmi skupaj). 
Na 2 : 1 je vseeno zmanjšal razigrani Lau
re z udarcem iz obrata. Očitno pa je 
obramba popustila in vse do konca sreča
nja je kazalo, da tudi srčna borba ne bo 
ublažila poraza z 8 : 1 . Tako so bili za
povrstjo uspešni igralci Velenja: Vizovi- 
šek 3, Carli 3, Novak 1 in Kovačič 1 za
detek. Velja omeniti še odličen napad Mu
te (tandem Osrajnik - Laure), ki pa vsee
no ni in ni mogel premagati odličnega vra
tarja Dreua!

Videli smo lepe igre. Tudi sodnika Mrav
ljak in Mohorič sta opravila svoje delo v 
redu.

Udeleženci tekmovanja so bili povabljeni 
na zaključno slovesnost v restavracijo pod
jetja, kjer so za sodelovanje prejeli poka
le in diplome.

Višnjer je v imenu komisije za rekreacijo 
sindikalne podružnice Gorenja povedal u- 
deležencem med drugim tudi tole:

Hm POČASI /
Nezgode na poti na delo in z dela so red
kejše kot nezgode na delovnih mestih,ven
dar so pretežno težje in tako vzamejo ve
liko več delovnih ur kot nezgode pri delu.

Na vpadnicah v podjetje je v času, ko se 
menjajo delovne izmene, velika prometna 
gneča. Vozniki, bodite obzirni in potrpe
žljivi! Ne dovolite, da postanete povzro
čitelj prometne nezgode!

Tudi na oz kih cestah proti Slovenj Grad
cu, Celju in Mozirju bodite zelo previd
ni. Ovinkasta cesta in gosta megla v ju- , 
tranjih urah in poznih večerih dostikrat 
ne dopuščata prehitevanja!

Četudi ste že zelo pozni, ne skušajte na
doknaditi časa v ovinkih, saj takšna pot 
ne pripelje vedno na cilj.

SVD
Služba varstva pri delu

SINDIKALNA PODRUŽNICA VABI VSE 
SODELAVCE NA DVODNEVNI IZLET V

SAN MARINO
Doslej se je za izlet prijavilo že 59 naših 
sodelavcev. Sporočamo, da se še lahko 
prijavite za ta izlet v Italijo. Zadnji rok 
prijav je 12. september, izlet pa bo 23. in 
24 . 9. 1972. Nudimo vam obročno plačilo 
stroškov tega izleta v San Marino, eno 
najmanjših državic na svetu.

V ceno so vračunani stroški prevoza, pre
hrane, prenočišča in organiziranega vod
stva potovanja. Še je čas za prijavo!

"Takih srečanj si želimo še več . Tu se 
zbližujemo in taka tekmovanja nam vliva
jo novih moči, ki so nam potrebne tudi na 
delovnih mestih!"

Rezultati: Fecro Slovenj Gradec: Gorenje 
Velenje 2 : 2
Tovarna Muta : Fecro Slovenj 
Gradec 3 : 0
Gorenje Velenje : Tovarna Mu
ta 8:1

Vrstni red: 1. Gorenje Velenje 3 točke
2. Tovarna Muta 2 točke
3. Fecro Slov. Gradec 1 točka


